
Verslag SIS Jaarvergadering 2022 

Corona zo goed als verdwenen, dan denk je dat het wel lekker druk zou worden. Dat viel met 
35 deelnemers toch wat tegen. Het Nederlands voetbalelftal speelde een wedstrijd tegen 
Polen en Anouk trad in het huwelijk op 
Parkpop. Zal dat de reden zijn voor de 
matige opkomst, of zijn het de torenhoge 
brandstofprijzen? Als je van ver komt wordt 
het een duur avondje. Van onze leden uit de 
provincies waren alleen Henk Mos en Arthur 
Scholten aanwezig, waarvoor hulde! Arthur 
had ook nog enkele Rafeño’s bij zich voor de 
bespreking, waaronder een kleinzoon van 
‘’The Beast” Theo van Iterson en Martin 
Bisaki zetten ook een aantal Rafeño’s in de 
kooien. Arthur kreeg eindelijk zijn deelnemerscertificaten 
en de stalplaat voor het Allround Kampioenschap 2021 
uitgereikt. Arend Heijne ontving de beker en de 
certificaten behorend bij de derde plaats van het Allround 
Kampioenschap Groepsvliegen 2021, dit alles werd op de 
gevoelige plaat vastgelegd door onze fotograaf Ment v.d. 
Harst. Niet uitgereikt werden de Oorkondes en 
Jubileumspeldjes behorend bij het 30- en 25-jarig 
lidmaatschap van Dick Hamer, Leo Willemsen en Ton 
Fehling wegens afwezigheid van de Jubilarissen. In de 
pauze verkochten Rachel Schretsmeijer en Kees Mens de 
loten voor de loterij waarvan de prijzentafel deze keer 
gevuld was door DierTotaal Dekkershoek, Dierenkliniek De 
Weerd, Jaap Verbaan, Ment v.d. Harst en de familie 
Schretzmeijer. Na de pauze besprak Marcel Fehling foto’s 
van de Rafeño d.m.v. een beamerpresentatie, hierna 
konden de leden de beste kiezen. De gekozen foto’s gaan 
dienen als voorbeeld voor de tekenaar dhr. Frindel, die in 
Europa al de standaardtekeningen maakt. Het laatste 
onderdeel van de avond, de traditionele loterij verliep vlot 
waarbij het opviel dat sommige leden met meerdere 
prijzen naar huis gingen. Ondanks de matige opkomst 
bracht de loterij toch een mooie € 250,- op, waar de 
penningmeester heel blij mee was. Een minpuntje vond ik 
dat het SIS bulletin van juni helaas niet op tijd geleverd 
kon worden en we het daarom ook niet konden uitdelen 
aan de aanwezige leden. We kunnen terugkijken op een 
geslaagde en gezellige avond waarbij de catering weer in 
goede handen was bij Talita, Leni en Loyd. Wij kijken 
alweer uit naar het volgende evenement; de SIS 
Zomeravond Meeting op 20 augustus!  
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Zie hieronder het verslag van de vergadering.  

Opening. De voorzitter heet iedereen welkom en memoreert dat we ook in 2021 geen show 
hebben kunnen houden. Het coronavirus mag nu dan wel wat uit het zicht zijn en alle 
beperkingen opgeheven, maar er nu vanuit de overheid waarschuwingen komen voor het 
weer opleven van de besmettingen in het najaar. Maar we gaan ervan uit dat we ons 
jaarprogramma wel kunnen uitvoeren en in december ook onze clubshow houden. Vanuit 
Europa komen er registratieregels aan, hetgeen inhoudt dat iedere fokker al zijn duiven 
moet registreren in een landelijk register, een nutteloze en niet te controleren maatregel. 
Naast de nieuwe regels voor het showen in het buitenland zijn er ook nieuwe regels op 
komst voor het dierenwelzijn waar we steeds meer mee te maken krijgen. Al deze 
beperkingen hebben geen invloed op de groei van onze vereniging, we groeien nog steeds. 
De voorzitter staat ook stil bij het overlijden van ons lid Johan Swiep die begin dit jaar 
overleed, hij is helaas maar een half jaar lid van onze club geweest. 

Mededelingen. De voorzitter deelt mee dat we op 20 augustus de Zomeravond Meeting organiseren 
met BBQ en door Quido Valent de presentatie ‘’Fokken met Voorkennis’’ Na de pauze zien we van 
Dick Hamer foto’s van zijn vele duivenreizen in het buitenland.                                                                      
• Het Allround Kampioenschap gecombineerd met keuren op Locatie is een succes. 
• De Jongdieren avond is op 29 oktober weer met ledenkeuring en keurmeesters voor de Eregalerij. 
• We eraan denken om de Clubdagen van twee dagen terug te brengen naar één dag op 10 
december. Bij een tweedaagse show is het met de huidige hoge brandstofprijzen voor leden uit de 
provincie een dure grap en ook uit oogpunt van diervriendelijkheid en ziekten zijn ééndaagse 
keuringen wellicht beter. We gaan bekijken of we vroeger kunnen inkooien en later kunnen 
uitkooien, misschien een max. aantal duiven per fokker. Aansluitend op de show wordt de 
Keurmeesters, schrijvers, inzenders en vrijwilligers een diner aangeboden bij Parkoer, dus in de 
Spaanse traditie 
• De Europashow in Kielce (Polen) niet doorgaat. 

• Hokbezoeken gaan we in 2023 
doen.                                                                                                                                                                                                                                               
• De SIS en de Ringslagersclub gaan op verzoek van de NBS proberen de Gelderland/NBS Bondsshow 
spectaculairder te maken. 
 

Kascontrole. Marco v.d. Burg en Theo van Iterson hebben de kascontrole gedaan, Theo verklaart 
dat alles in orde is en er netjes en verzorgd uitziet. Schriftelijke verklaring ligt bij de penningmeester. 
Marco v.d. Burg is aftredend, Ment van der Harst meldt zich aan als nieuw commissie lid.   

Verslag van de penningmeester. De penningmeester zegt dat we in 2021 weinig extra inkomsten uit 
activiteiten hadden maar ook minder uitgaven daar er geen shows waren.                                                  
• De digitale Duivenbonnen veilig weer een succes was met 17 aangeboden bonnen door 12 fokkers 
en een opbrengst had van € 990, -                                                                                                                       

• Het saldo bedraagt per juni € 14.000, --                                                                                                    
• Het Financieel verslag ligt ter inzage en kan bij de penningmeester worden opgevraagd.           
• Bij de contributie inning waren wel wat trage betalers en het zou mooi zijn als zij een 
machtiging voor de automatische incasso afgaven.                                                                                                                                                                                                    
• De penningmeester zou het op prijs stellen dat leden die een machtiging voor de incasso 
hebben afgegeven in januari zorgen voor voldoende saldo op hun rekening.                                  
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Bestuursfuncties. De voorzitter deelt mee dat er dit jaar geen aftredende bestuursleden zijn.   

Ras standaards. De voorzitter doet verslag over het vervangen van de rastekening van de 
Rafeño.                                                                                                                                                     
•Er zijn wat problemen met de door ons geleverde voorbeeld foto’s, waardoor de tekening 
door de tekenaar dhr. L. Frindel niet op tijd geleverd kon worden.                                                                            
• De voorzitter vanavond een ras presentatie van de Rafeño houdt en de aanwezige leden 
een keuze kunnen maken uit een aantal door de leden ingezonden foto’s, waarbij er met het 
oordeel van de fokkers rekening gehouden wordt. Deze foto’s gaan naar de dhr. 
Frindel.                                                                                                                                                                                                                                                
• Palomo de Clase erkenning is dit jaar niet gelukt omdat de duiven niet in showconditie 
waren, worden nu gebracht op de Gelderland/NBS Bondsshow in december dit jaar. De 
duiven worden dan vooraf door een keurmeester gekeurd.                                                                                   
• Of we de Veleño in december ook voor erkenning kunnen aanbieden zal spannend worden 
daar het bij verschillende fokkers niet soepel verloopt met de fok.  

Keurmeesters opleiding. De voorzitter zegt dat er door de NBS een verkorte cursus tot 
keurmeester wordt aangeboden en dit een kans is voor leden met interesse. Er komt reactie 
uit de zaal, Koos Batelaan meld zich aan. We gaan dit aan alle leden aanbieden. 

Verslag ledenadministrateur. Arend Zoutenbier zegt dat we december 2021 239 leden 
hadden.                                                                                                                                                                           
• Opzeggingen   2021    11 waarvan 2 wegens overlijden.                                                                                                                    
• Ingeschreven  2021    24                                                                                                        
• Ingeschreven jan.t/m mei 2022    11                                                                                                         
• Aantal leden per mei            2022  252  

Verslag secretaris. Het verslag/notulen Jaarvergadering 2021 ligt ter inzage en staat op de 
site in het menu clubverslagen.                                                                                                                                                
• We hadden 6 bestuursvergaderingen.                                                                                                
• Organisatie Keuren op Locatie tijdens Allround Keuringen.                                                                      
• Jaarvergadering NBS.                                                                                                                                 
• Vergaderen werkgroep Toekomstbestendig showen.                                                                                                          

Bestuursleden aftredend 2021 en stellen zich opnieuw verkiesbaar.                                                                                                                 
• Niemand. 

Ringenbureau.                                                                                                                                                  
• Aantal uitgeleverde ringen 2020: 3.079                                                                                                     
• Aantal uitgeleverde ringen 2021: 2.533  

 Allround Kampioenschap 2021.                                                                                                                                    
• 21 deelnemers met 163 duiven.                                                                                                                         
• 9 deelnemers met 18 deelnemende duiven Allround Solo, winnaar: Bas Mullekes.                                                                                                                     
• 12 deelnemers met 145 deelnemende duiven Allround Groeps, winnaar: Marco v.d. Burg.    

 Allround Kampioenschap 2022.                                                                                                                          
• 29 inschrijvers, reeds gekeurd 9. 

SIS-bulletin/communicatie. juni-editie SIS-bulletin Den Haag en omgeving door bestuur en enkele 
leden uitgedeeld, rest per post verstuurd, besparing € 560,- December editie gaan we net zo doen.            
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•  We kunnen ook weer nieuwe zakelijke- en fokkers advertenties plaatsen, voor inlichtingen: 
basmullekes@gmail.com.                                                                                                                                                  
• de SIS redactie ziet ook graag artikels van leden, U kunt ze mailen naar: sisredactie@gmail.com    

SIS-Nieuwsbrief. Er verschijnt nu vier keer per jaar een Nieuwsbrief op de site en wordt ook per mail 
naar de leden verzonden. Leden zonder mail ontvangen het per post.                                                         
• Verschijningsdata 2021: 2e week maart-2e week mei-2e week augustus-1e week november. 

SIS-site.                                                                                                                                                                              
• Nieuwe rasstandaards zijn op de site geplaatst en vaste rubrieken worden vernieuwd, dit wordt 
door Ronald Busscher verzorgd.                                                                                                                                    
• We zoeken iemand die filmpjes en fotoalbums kan maken en op de site plaatsen.   

SIS-Facebookpagina. De SIS pagina wordt druk bezocht, we hebben nu 738 leden waaronder ook een 
aantal fokkers uit Spanje.                                                                                                                                        
• het zijn wel vaak dezelfde leden die iets posten, we hopen dat meer leden dit ook gaan doen. De 
beheerdercommissie, die bestaat uit Arie de Jong, Marco v.d Burg en Bas Mullekes houden de pagina 
goed bij en vreemde of kwetsende reacties worden verwijderd.                                                                                                                                                                         
• De gedragsregels staan nu vast bovenaan in het hoofdmenu, lees ze voor je iets post. 

Evenementen. Arend geeft uitleg over de activiteiten,                                                                                                                               
Deelgenomen 2021:                                                                                                                                                     
• Allround Kampioenschappen                                                                                                                              
• SIS Zomeravond Meeting/Jaarvergadering  28 augustus.                                                                      
• VDS Hokbezoek Den Haag-Voorhout   09 oktober.                                                                         
• SIS jongdierenavond     23 oktober.                                                                       
• NBS Algemene Ledenvergadering   30 oktober.                                                                       
• Geen Clubshow of andere shows, alles afgelast i.v.m. corona.  

Agenda 2022.                                                                                                                                                                 
• Allround Kampioenschap incl. keuring met predicaat t/m november.                                                             
• Proffsport Voorjaarsbeurs Houten 5/6 maart  Houten.                                                                      
•  Animal Event                  06/08 mei          Beekse Bergen met stand.                                        
• Landbouwshow Opmeer  01 augustus Hoogwoud met stand                                                                                                             
• SIS Zomeravond meeting  20  augustus KDC.                                                                           
• SIS jongdierenavond   29 oktober         KDC.                                                                        
• EZHSV-show           18/20 november     KDC.                                                                                
• SIS clubdag    10 december     KDC.                                                                         
• Gelderland/NBS Bondshow         16/18 december     Nijmegen met stand.                                                      
• Dierenparade Noord show             19/21-januari 023   Hardenberg met stand.                                                                                            

Pauze. Lotenverkoop Rachel Schretzmeijer/Kees 

Jubilarissen. We hebben dit jaar 3 jubilarissen, daar zij niet aanwezig zijn zullen zij de Oorkonden en 
Jubileumspeldjes per post ontvangen.          

• Dick Hamer  30 jaar.                                                                                                                                                      
• Leo Willemsen 30 jaar.                                                                                                                                                    
• Ton Fehling  25 jaar.     
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Toekomst Bestendig Showen. In showduivenland is al jaren een neergaande trend gaande. Onze 
Erevoorzitter Huub Vermeulen heeft dit jaren gelden al aangekaart. De NBS ziet dit nu ook in en 
heeft de commissie ‘’Toekomst Bestendig Showen’’ in het leven geroepen die het rapport ‘’Niets 
doen is geen optie’’ heeft opgesteld. www.sierduif.nl/toekomstbestendig-showen-rapport/  De SIS 
kan zich in een aantal zaken in dit rapport wel vinden maar heeft ook nog de nodige opmerkingen. In 
een overleg met de NBS is ons en de Ringslagerclub gevraagd of wij een plan willen maken om van de 
NBS Bondshow weer een levend evenement te maken. Die uitdaging hebben wij aangenomen en 
hebben als eerste stap in juli een overleg met geïnteresseerde mensen uit de show- en 
vliegduivenwereld en hopen dan de basis te leggen voor een ‘’Nieuwe Bondsshow”’ 

Nieuwe Regels voor de duivenhobby. Er zijn nieuwe wetten en regels met betrekking tot het 
exposeren in het buitenland en het registreren van onze duiven. Lees de presentatie van Wim 
Halsema op de site van de NBS  www.sierduif.nl/wp-content/uploads/2022/06/Regelgeving-AHR-
juni-22.pdf  

Dierenwelzijn. Bij de overheid, politiek en de media is steeds meer aandacht voor dierenwelzijn. De 
secretaris stelt nu we toch met de standaardtekening van de Rafeño bezig zijn of het niet raadzaam is 
hier nu al rekening mee te houden. Ieder dier moet zijn eigen jongen groot kunnen brengen 
(wettelijk) door de (te) korte snavel lukt dat de Rafeño niet meer. Met een iets langere snavel lukt 
voeren wel en kunnen we problemen voorkomen. De nieuwe Rafeño tekening is een uitgelezen kans 
om een start te maken. Vanuit de zaal komen gemengde reacties. 

Rondvraag.                                                                                                                                                                         
• Arthur Scholten stelt dat als de SIS show op één dag wordt gehouden we voor water en voer in de 
kooien moeten zorgen. Antwoord: dat klopt en ook afschermschotjes in de kooien zijn verplicht.           
• Arthur Scholten vraagt als er bij de clubdag een maximum komt aan het aantal duiven per inzender, 
of we dan alleen Spaanse rassen moeten toestaan. Antwoord: Nee, we hebben heel veel leden die 
tilduiven hebben en daar het aantal ingezonden tilduiven laag is heeft een verbod geen nut.                                                                      
• Wim koolmoes stelt dat er nu leden zijn die veel duiven inzenden op de show i.v.m. de verkoop en 
bij een beperkt aantal in te zenden duiven gaat dit niet meer.                                                                                                                                                             

Loterij. We hadden weer een mooi gevulde prijzentafel die deze maal gevuld is door een aantal 
sponsors en Dier Totaal Dekkershoek en de loterij bracht € 250,-- op.  

Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering en hierna kon men nog gezellig een drankje drinken en 
met vereende krachten werd de zaal weer opgeruimd.  

Bas Mullekes.  
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